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*Sedința ordinară din 30 septembrie 2024 este înregistrată audio - video.  
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fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

        ROMÂNIA 

JUDEȚUL  IAȘI 

MUNICIPIUL  PAȘCANI 

CONSILIUL  LOCAL 

P R O C E S    V E R B A L 

Încheiat, astăzi 30 SEPTEMBRIE, în şedinţa  ordinară 

a Consiliului  Local  al Municipiului Paşcani 

 

 

 Ora  09.16 

Consiliul Local a fost convocat în ședință ordinară pe 30 septembrie 2024, prin Dispoziția 

Primarului Municipiului nr. 1850/24.09.2024, suplimentată conform Dispoziției Primarului nr. 

1852/26.09.2024 și conform Dispoziției Primarului nr. 1854/26.09.2024. Consilierii locali au fost 

anunțați telefonic și convocați prin poștă electronică. 

Ședința ordinară începe la ora 09:16, aceasta se desfășoară în sala de ședințe a 

Municipiului Pașcani și prin intermediul aplicației TEAMS. 

Sedința ordinară din 30 septembrie 2024 este înregistrată audio - video. 

Doamna Irina Jitaru, Secretarul General al Municipiului Pașcani, deschide lucrările 

ședinței ordinare din 30 septembrie 2024, constatând că este legal constituită, din 18 consilieri 

în funcție, fiind prezenți 16.  

Participă la ședința ordinară a Consiliului Local al Municipiului Pașcani: domnul Marius-

Nicolae Pintilie-Primarul Municipiului Pașcani, domnul Cristian Rățoi – Viceprimarul Municipiului 

Pașcani, , doamna Jitaru Irina- Secretarul General al Municipiului Pașcani, domnul Bodoașcă 

Claudiu-Mihai - administrator public, domnul Chiuariu Dumitru, director S.C. CLP ECOSERV 

S.R.L  funcționari publici din cadrul Primăriei Municipiului Pașcani, presa locală. 

        Înainte de a da cuvântul președintelui de ședință, doamna Jitaru Irina, Secretarul General 

al Municipiului Pașcani, supune la vot următoarele procese verbale ale ședințelor consiliului 

local. 

- procesul verbal al ședinței ordinare din 29.08.2024 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU-online X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN X   

9. PERȚU LILIANA- online X   

10. PINTILIE CIPRIAN X   

11. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

12. PRODAN MIHAI-IONUȚ -online X   

13. RĂȚOI CRISTIAN X   

14. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   
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15. STAMATIN COSTEL  X   

16. VÎRLAN MIHAI X   

 

 

- procesul verbal al ședinței extraordinare din 03.09.2024 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 
 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU-online X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN X   

9. PERȚU LILIANA- online X   

10. PINTILIE CIPRIAN X   

11. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

12. PRODAN MIHAI-IONUȚ -online X   

13. RĂȚOI CRISTIAN X   

14. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   

15. STAMATIN COSTEL  X   

16. VÎRLAN MIHAI X   

 

- procesul verbal al ședinței extraordinare din 05.09.2024 

Pentru: 15 

Împotrivă: 1 (1 vot abținere) 
 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI 
 

 X 

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU-online X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN X   

9. PERȚU LILIANA- online X   

10. PINTILIE CIPRIAN X   

11. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

12. PRODAN MIHAI-IONUȚ -online X   

13. RĂȚOI CRISTIAN X   

14. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   

15. STAMATIN COSTEL  X   

16. VÎRLAN MIHAI X   
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Doamna Irina Jitaru, Secretarul General al Municipiului Pașcani, dă cuvântul doamnei 

Constantinescu Petronica, președinte de ședință. 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă citire prin Dispoziția 

Primarului Municipiului nr. 1850/24.09.2024, suplimentată conform Dispoziției Primarului nr. 

1852/26.09.2024 și conform Dispoziției Primarului nr. 1854/26.09.2024, privind convocarea 

Consiliului Local al Municipiului Pașcani în ședința ordinară în data de 30.09.2024, ora 09:00. 

Precizează că aceasta a fost comunicată către toți consilierii locali. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, retrage de pe ordinea 

de zi proiectul de hotărârea nr. 5 - Proiect de hotărâre cu privire la aplicarea prevederilor art. II-

IX din Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 107/2024 pentru reglementarea unor măsuri 

fiscal-bugetare în domeniul gestionării creanțelor bugetare și a deficitului bugetar pentru bugetul 

general consolidat al României în anul 2024, precum și pentru modificarea și completarea unor 

acte normative și aprobarea procedurii de acordare a anulării accesoriilor în cazul obligațiilor 

bugetare principale restante la data de 31 august 2024 inclusiv, datorate bugetului local al 

Municipiului Pașcani. 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, supune la  vot ordinea de zi, 

cu modificarea aferentă. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU-online X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN X   

9. PERȚU LILIANA- online X   

10. PINTILIE CIPRIAN X   

11. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

12. PRODAN MIHAI-IONUȚ -online X   

13. RĂȚOI CRISTIAN X   

14. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   

15. STAMATIN COSTEL  X   

16. VÎRLAN MIHAI X   

 

                                  Ordinea de zi a fost aprobată. 

Se trece la punctul nr. 1 de pe ordinea de zi: 
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1. Depunerea jurământului consilierului local Buhăescu Mihai 

 

 După depunerea jurământului domnului Buhăescu Mihai, consilier local, sunt 19 

consilieri locali în funcție și 17 consilieri locali prezenți la ședința ordinară. 

 

2. Prezentare Nota de control încheiată la data de 20.09.2024, efectuată de către 

echipa de control a A.N.R.S.C. – A.T. Nord Est în perioada 09.09.2024 – 20.09.2024 

Raportor: director general al S.C. CLP ECOSERV S.R.L. Pașcani 

 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Chiuariu Dumitru, director general al S.C. CLP ECOSERV S.R.L., Pașcani. Dumnealui 

precizează că în perioada 09.09.2024-20.09.2024, o echipă de control a Agenției Naționale de 

Reglementare Serviciilor Comunitare de Utilități Publice a efectuat o acțiune de control la S.C. 

CLP ECOSERV S.R.L., având ca obiectiv modul de aplicare și respectare a legislației specifice 

serviciului public de salubrizare al localității. Dumnealui menționează că acest control s-a 

încheiat cu nota de constatare care cuprinde trei măsuri, nefiind date sancțiuni. Una dintre 

măsuri prevede că S.C. CLP ECOSERV S.R.L. va prezenta nota de control în cadrul Consiliului 

Local al Municipiului Pașcani în prima ședință imediat următoare controlului, a doua măsură 

precizează că  S.C. CLP ECOSERV S.R.L va prezenta Consiliului Local al Municipiului 

modificarea tarifelor pentru contractele de delegare aferente activităților din cadrul serviciului 

de salubrizare al localităților, încheiate cu Municipiul Pașcani, cu respectarea prevederilor 

Ordinului A.N.R.S.C. nr. 640/2022, cu modificările și completările ulterioare, privind aprobarea 

normelor metodologice de stabilire, ajustare sau modificare a tarifelor pentru activitățile de 

salubrizare, precum și de calculare a tarifelor/taxelor distincte pentru gestionarea deșeurilor și 

a taxelor de salubrizare. Domnul director reliefează că tarifele au fost fundamentate în luna 

august, anul 2021, fiind prezentate în Consiliul Local, totodată acestea au fost ajustate anul 

acesta, în luna februarie, fără a se modifica fișele de fundamentare. Dumnealui precizează că 

în conformitate cu aceste fișe de fundamentare trebuie cuprinse distinct tarifele pentru 

gestionarea deșeurilor și a taxelor de salubrizare, termenul fiind  30.11.2024. Dumnealui 

menționează că a treia măsură are termen până pe 31.10.2024 și prevede că  S.C. CLP 

ECOSERV S.R.L va solictita autorităților publice locale ale municipiului Pașcani modificarea 

prin act adițional a contractului de delegare nr. 1093/01.07.2020, în vederea corelării denumirii 

activității cu denumirea reglementată de Legea nr. 101/2006, republicată. Domnul director 

general specifică faptul că aici este o completare. În acest sens, dacă activitatea se numea 

„spălat, întreținere și stropitul căilor publice”, aceasta se va numi, în urma modificării prin act 

adițional, „activitatea de măturat, spălatul și stropitul căilor publice din localitate, inclusiv 

colectarea și transportul deșeurilor de pământ și pietre provenite de pe căile publice la 

depozitele de deșeuri, precum și a deșeurilor provenite din coșurile stradale la depozitele de 

deșeuri și/sau la instalațiile de tratare”. 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei 

Nedelcu Gabriela, consilier local. Dumneaei menționează că a analizat raportul celor de la 

A.N.R.S.C. și a observat că în toate cele trei direcții se regăsește următoarea precizare: „echipa 

de control a constatat că tarifele au fost aprobate prin hotărârea autorităților publice locale și au 

la bază fișele fundamentale care nu respectă prevederile Ordinului A.N.R.S.C. nr 109/2007”. În 

acest sens, doamna consilier local întreabă la ce se referă această prevedere.  
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Domnul Chiuariu Dumitru, director general al S.C. CLP ECOSERV S.R.L., Pașcani., 

răspunde că în structura cheltuielilor  redevența nu era insclusă la cheltuieli materiale, ci undeva 

mai jos, la alte cheltuieli. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, întreabă ce implică acest aspect. 

Domnul Chiuariu Dumitru, director general al S.C. CLP ECOSERV S.R.L., răspunde că 

tariful nu este influențat în niciun fel. Dumnealui menționează că în momentul realizării fișei de 

fundamentare, redevența trebuia inclusă la cheltuieli materiale. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că la toate costurile, toate tarifele 

au fost fundamentate greșit, conform acestui raport. 

Domnul Dediu Mihai, consilier local, întreabă dacă redevența este separată sau e o 

componentă a cheltuielilor. 

Domnul Chiuariu Dumitru, director general al S.C. CLP ECOSERV S.R.L., răspunde că 

este o componentă a cheltuielilor, dar a fost prinsă separat. 

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, îi cere domnului director 

general să recitească noua denumire.  

Domnul Chiuariu Dumitru, director general al S.C. CLP ECOSERV S.R.L., precizează 

că aceasta se va numi „activitatea de măturat, spălatul și stropitul căilor publice din localitate, 

inclusiv colectarea și transportul deșeurilor de pământ și pietre provenite de pe căile publice la 

depozitele de deșeuri, precum și a deșeurilor provenite din coșurile stradale la depozitele de 

deșeuri și/sau la instalațiile de tratare”. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că cei de la 

CLP ECOSERV colectează gunoiul din coșurile de gunoi și mătură străzile, acțiune care 

presupune îndepărtarea pietrelor, frunzelor, a peturilor, iar cei de la A.N.R.S.C. spun că după 

colectare societatea de salubrizare trebuie să se asigure că fiecare categorie de deșeuri 

colectată ajunge unde trebuie. 

 

Discuțiile despre punctul nr. 2 de pe ordinea de zi s-au încheiat. 

Se trece la punctul nr. 3 de pe ordinea de zi. 

 

 

3. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Bugetului centralizat al 

instituțiilor și activităților finanțate integral sau parțial din venituri proprii pe anul 2024 

(sursa E) 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei 

Labonțu Angelica, directorul economic al Municipiului Pașcani. Dumneaei precizează că 

Sursa E are ca și modificare faptul că cei de la Colegiul „Mihail Sadoveanu”, Pașcani au primit 

o sponsorizare de la ROMPAK S.R.L. 
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Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei 

Nedelcu Gabriela, consilier local. Dumneaei menționează că, în numele Consiliului Local, 

mulțumește societății Pakmaya pentru sprijinul constant acordat unităților de învățământ din 

Municipiul Pașcani. Totodată, doamna consilier local precizează că este lăudabil faptul că 

membrii acestei societăți au susținut permanent domeniul învățământului și al  sănătății, fapt 

care trebuie verbalizat și apreciat.  

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, precizează că aceste fapte 

au fost recunoscute și prin acordarea titlului de cetățean de onoare.  

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la  vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 17 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU-online X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN X   

9. PERȚU LILIANA- online X   

10. PINTILIE CIPRIAN X   

11. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

12. PRODAN MIHAI-IONUȚ -online X   

13. RĂȚOI CRISTIAN X   

14. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   

15. STAMATIN COSTEL  X   

16. VÎRLAN MIHAI X   

17. BUHĂESCU MIHAI X   

 

                                  Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 4 de pe ordinea de zi: 

 

 

4. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Bugetului local de venituri 

și cheltuieli al Municipiului Pașcani (sursa A) și Programul obiectivelor de investiții cu 

finanțare de la bugetul local și alte surse de finanțare pentru anul 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

            Comisia urbanism – aviz favorabil 

            Comisia învățământ – aviz favorabil 
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Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei 

Nedelcu Gabriela, consilier local. Dumneaei o roagă pe doamna director economic să prezinte 

proiectul de hotărâre, deoarece dumneaei nu a fost prezentă le ședința comisiei economice.  

Doamna Labonțu Angelica, directorul economic al Municipiului Pașcani, precizează că 

bugetul de venituri și cheltuieli al municipiului Pașcani nu suportă modificări în sensul creșterii 

sau diminuării veniturilor și cheltuielilor, ci pur și simplu este vorba doar despre o redistribuire a 

creditelor în cadrul unor capitole bugetare, în special pe partea de dezvoltare, deoarece există 

pe partea de finanțare proiectele cu Creșa și Grădinița, unde a fost necesară o suplimentare a 

proiectelor cu suma de 700.000 lei, sumă care a fost disponibilizată de la un alt proiect, de pe 

partea de PNRR, care nu va fi încheiat până la sfârșitul anului. Totodată, doamna director 

economic precizează că pentru viitorul exercițiu financiar 2021-2027, Grădinița nr. 3 are în 

desfășurare servicii de proiectare, 150.000 de lei care nu au fost prinși  inițial decât cu valoare 

mică, astfel această sumă a fost disponibilizată, ca și credit, de la alt capitol bugetar, pentru 

plata cheltuielilor de proiectare. 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la  vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 17 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU-online X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN X   

9. PERȚU LILIANA- online X   

10. PINTILIE CIPRIAN X   

11. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

12. PRODAN MIHAI-IONUȚ -online X   

13. RĂȚOI CRISTIAN X   

14. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   

15. STAMATIN COSTEL  X   

16. VÎRLAN MIHAI X   

17. BUHĂESCU MIHAI X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 5 de pe ordinea de zi: 
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5. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziționării serviciilor de consultanță, 

asistență și reprezentare juridică a Unității Administrativ Teritoriale Municipiul Pașcani 

în dosarul nr. 5594/99/2021*, având ca obiect: acțiune în constatare declinat, Rejudecare 

– Apel, în care Municipiul Pașcani are calitatea de Apelant intimat în contradictoriu cu 

S.C. Legume S.A. Pașcani – prin administrator judiciar C.I.I. Filip A.Sanda, în calitate de 

Intimat Apelant 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani. Dumnealui precizează că prin acest 

proiect se dorește obținerea acordului membrilor consiliului local pentru a avea la dispoziție tot 

ce este nevoie, inclusiv expertiza unor avocați din afara primăriei, în așa fel încât unitatea 

administrativ-teritorială să poată obține cele 51de ha, care aparțin Municipiului Pașcani.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, menționează că sunt juriști în primărie. 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la  vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 12 

Împotrivă: 5 ( 2 voturi împotrivă, 3 voturi abținere) 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI 
 

X  

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA X  X 

7. NEMȚANU ALEXANDRU-online X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN X   

9. PERȚU LILIANA- online 
 

 X 

10. PINTILIE CIPRIAN 
 

 X 

11. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

12. PRODAN MIHAI-IONUȚ -online 
 

X  

13. RĂȚOI CRISTIAN X   

14. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   

15. STAMATIN COSTEL  X   

16. VÎRLAN MIHAI X   

17. BUHĂESCU MIHAI X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 6 de pe ordinea de zi: 
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6. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local 

nr. 48 din 29.02.2024 privind aprobarea Programului anual al principalelor manifestări 

cultural – artistice și educative organizate la nivelul Municipiului Pașcani în anul 2024 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Viceprimarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

   Comisia învățământ– nefavorabil 

 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei 

Nedelcu Gabriela, consilier local. Dumneaei precizează că  a avut o dezbatere la nivelul 

comisiei de învățământ despre acest proiect de hotărâre visavi de acest proiect de hotărâre. 

Doamna consilier local menționează că membrii comisiei de învățământ sunt de acord cu 

introducerea activității „Crosul Toamnei”, eveniment de tradiție în municipiul Pașcani. În același 

context, doamna consilier local precizează că membrii acestei comisii nu sunt de acord cu 

scoaterea din programul de activități a evenimentului „Sania lui Moș Crăciun”, care este 

dedicată copiilor și care necesită pentru desfășurare o sumă derizorie. Dumneaei reliefează că 

este de acord cu suplimentarea sumei pentru Revelion, deoarece toți cetățenii municipiului 

merită să se bucure de trecerea dintre ani, dar nu trebuie eliminată o activitate dedicată 

sărbătorii Crăciunului, pentru copiii din Pașcani. Doamna consilier local are rugămintea ca 

doamna director economic să ajute cu o consultare de specialitate, pentru a se găsi o soluție în 

sensul luării unei sume, mai mare de 20.000 lei, astfel încât să se mențină activitatea dedicată 

copiilor cu ocazia sărbătorilor de iarnă.  

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, precizează că în cadrul 

ședinței comisiei economice și juridice, problema a fost pusă diferit de specialiștii din cadrul 

unității adminsitrativ-teritoriale.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, reliefează că este un 

motiv pentru scoaterea acestei activități, dar doamna consilier local a prezentat doar partea 

sentimentală. Dumnealui precizează că există și un motiv rațional pentru acest lucru, deoarece 

există o Ordonanță de Urgență a Guvernului care spune că trebuie să existe o încadrare în 

anumite cheltuieli, într-o medie făcută în primele opt luni. Domnul Primar al Municipiului Pașcani 

menționează că dacă nu se dorea deloc desfășurarea acestei activități, aceasta nu ar fi fost 

introdusă deloc pe lista de activități de la începutul anului.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că această activitate nu se mai 

face deloc. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că s-a dorit și 

se dorește realizarea acestei activități, de aceea a fost inclusă și în programul de activități inițial, 

dar prezența acestei ordonanțe, care obligă încadrarea într-un anumit buget, conduce la tăierea 

bugetului de undeva. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, menționează că au fost atâtea activități cu 

„Armonii de primăvară”, „Armonii de toamnă”, „Armoni de iarnă”. Dumneaei precizează că ar 

trebui să se aibă mai multă grijă de activitatea pentru copii.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, reliefează că doamna 

consilier local amestecă lucrurile și le dă o latură sentimentală extraordinară, chiar artistică.  
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Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, răspunde că percepe lucrurile dintr-o latură 

reală.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că în discuție 

intră doar bugetul pe luna decembrie, nu trebuie amestecat cu cel din luna septembrie, 

deoarece în această lună nu au fost aceste probleme legate de buget. Domnul Primar al 

Municipiului Pașcani menționează că dacă se face un amendament și se găsește o soluție, 

dumnealui este de acord cu realizarea acestei activități.  

Doamna Labonțu Angelica, directorul economic al Municipiului Pașcani, reliefează că 

prin Ordonanța de Urgență a Guvernului este precizat  faptul că deschiderea de credite aferentă 

lunilor septembrie, octombrie, noiembrie și decembrie se face ca medie la opt luni, deci ce s-a 

cheltuit pe acest capitol bugetar și se mai adaugă un procent de 20%, care este o marjă, 

putându-se lua în plus  câteva activități care pot să intervină pe parcurs. Doamna director 

economic menționează că trezorăria nu permite deschiderea de credite decât  într-o sumă fixă, 

care înseamnă media lunilor ianuarie-august și o marjă de 20%. Dumneaei reliefează că în 

urma analizării Capitolului 67, pe tot ce înseamnă programul activităților rezultă per total că 

pentru a se putea cere credite deschise pentru fiecare lună în parte trebuie să aibă loc o ajustare 

de undeva, iar singura posibilitate pentru desfășurarea activităților rămase în cuantumul lor este 

de a atrage venituri suplimentare, din sponsorizări.  

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă anul trecut 

această activitate a fost realizată din sponsorizări. 

Doamna Labonțu Angelica, directorul economic al Municipiului Pașcani, răspunde că 

da. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că a fost stabilită o sumă totală 

pentru bugetarea activităților Sport, Cultură- Culte, care acum a crescut, deci nu se observă nici 

o diminuare, ci din contră, se evidențiază o creștere a bugetului alocat acestor activități 

culturale. Dumneaei propune un amendament. 

Se vorbește concomitent. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că în 

principiu este de acord cu această propunere, cu condiția ca toți membrii Consiliului Local să 

facă un efort pentru a atrage din nou sponsorizări pentru activitățile de sfârșit de an, în spiritul 

amendamentului făcut.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, menționează că atunci când a fost ordonanța 

austerității s-a evidențiat o mobilizare a tuturor agenților economici din Pașcani pentru a 

organiza în continuare activitățile de tradiție. Dumneaei opiniază că se vor găsi și anul acesta 

sponsorizări. 

Domnul Dediu Mihai, consilier local, întreabă de ce ar da o sumă de bani un agent 

economic privat pentru a sponsoriza activitățile acestea. Domnul consilier local reliefează că 

agenții economici privați ar putea face ei cadouri copiilor.  Dumnealui menționează că  se 

discută atât de mult despre aceste sponsorizări încât la un moment dat bugetul local pare că 

este făcut din sponsorizări, nu din banii colectați pe taxe și impozite.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, specifică faptul că 

domnul consilier local ar putea suna la București pentru a întreba care este motivul pentru care 

o primărie fără probleme financiare este obligată să respecte reguli și restricții financiare.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că  pentru organizarea 

Revelionului bugetul a fost majorat prin acest proiect de hotărâre. În acest context,  doamna 

consilier local menționează că este anulată activitatea destinată sărbătorilor de iarnă pentru 
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copiilor, dar mărită suma alocată pentru Revelion. Dumneaei precizează că vor căuta  împreună 

sponsori, dacă nu se găsesc soluții trebuie făcută o rectificare bugetară pentru a organiza 

aceste activități. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, reliefează că singura 

pretenție a dumnealui este ca doamna consilier local să folosească verbul „vom găsi soluții”,nu 

„veți găsi soluții”. Domnul Primar al Municipiului Pașcani precizează că nu concepe ca 

municipiul să nu facă Revelionul. Mai mult decât atât, dumnealui specifică faptul că s-au căutat 

soluții, a fost verificată posibilitatea ca banii de pe activitățile din noiembrie, care sunt mai puține, 

să fie alocați pentru  activitatea menționată, dar acest lucru nu este posibil. 

Doamna Labonțu Angelica, directorul economic al Municipiului Pașcani, precizează că 

Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 34/2023 care presupunea reducerea cheltuielilor 

bugetare, și care implica inclusiv unitatatea noastră adminsitrativ-teritorială, este cu termen de 

aplicabilitate și în anul 2024, neprecizându-se că este o altă ordonanță. Doamna director 

economic menționează că  Ordonanța de Urgență a Guvernului 197/2024, conține doar 

precizări suplimentare, fără să anuleze Ordonanța de Urgență a Guvernului nr. 34/2023. 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă se pot lua 

bani de la activitatea de revelion, pentru a fi alocați activității destinată copiilor.  

Doamna Labonțu Angelica, directorul economic al Municipiului Pașcani, răspunde că 

această soluție este pripită. Dumneaei opiniază că este loc pentru toate activitățile și că speră 

în obținerea sponsorizărilor.  

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă cuvântul domnului Olariu 

Sorin-Costel, consilier local. Dumnealui opiniază că această activitate trebuie menținută și în 

același timp finanțată. Domnul consileir local precizează că pentru activitatea de Revelion ar 

trebui bugetate sume mai mici. Dumnealui reliefează că această activitate ar trebui să fie cel 

puțin 50% bugetată din sponsorizări, deoarece sponsorii vor avea posibilitatea să li se facă 

reclamă cu banere, crescându-le astfel vizibilitatea,  fapt care îi va încuraja să contribuie la 

desfășurarea acestei activități. Totodată dumnealui opiniază că și pentru zilele municipiului,  

suma alocată pentru această activitate ar trebui să fie compusă 50% din sponsorizări. 

Domnul Conache Eduard-Cătălin, consilier local, precizează că din discuțiile purtate pe 

comisii s-a înțeles faptul că există o măsură fiscal-bugetară, impusă prin Ordonanța de Urgență 

a Guvernului, iar ceea ce poate face unitatea administrativ-teritorială este să mențină în 

continuare același program, care va fi realizat cu ajutorul sponsorizărilor, indiferent de 

activitatea sponsorizată. 

Domnul Rățoi Cristian, Viceprimarul Municipiului Pașcani, precizează că ar toți membrii 

consiliului local ar trebui să știe că înainte de a face acestă modificare de buget, ținând cont de 

ordonanța dată, care aduce restricții de ordin financiar, a fost analizată fiecare activitate și s-a 

ajuns la concluzia că sumele care au fost prinse nu sunt suficiente, deoarece de la începutul 

anului prețurile s-au mărit. Dumnealui menționează că decât să se realizeze două activități la 

care să existe câteva cadouri, mai bine se realizează o singură activitate cu cele două sume, 

oferindu-se astfel un cadou mai consistent pentru copii. Domnul Viceprimar al Municipiului 

Pașcani precizează că fie că se ofereau cadourile pe activitatea „Sania lui Moș Crăciun”, fie că 

se oferă prin intermediul activității „Colindătorilor” este același lucru. Totodată, dumnealui 

menționează că dacă mai sunt strânse sume din sponsorizări pentru activitatea realizată la 

trecere dintre ani este foarte bine, deoarece costurile pentru serviciile din acea seară sunt mari.  

Dumnealui reliefează că de asta s-au realizat suplimentările și contopirea a două bugete pentru 

a se realiza activități bune. În același timp, domnul viceprimar precizează că dacă se ia din 
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suma alocată pentru revelion trebuie să se țină cont de faptul că va rămâne buget pentru unul, 

maxim doi interpreți, deoarece onorariille acestora au cresut.  Dumnealui relifează că  acestor 

cheltuieli li se adaugă acelea legate de analiza de risc, de pază, și alte activități.  

Se vorbește concomitent. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că va menține amendamentul.  

Se vorbește concomitent. 

Doamna Irina Jitaru, Secretar General al Municipiului Pașcani, dă citire conținutul textual 

al amendamentului „Se introduce în Anexă punctul nr. 17, care conține activitatea Sania lui Moș 

Crăciun 2024, cu un buget de 20.000 lei, cuantum compus prin alocarea sumei de 10.000 lei 

de la activitatea de Revelion și a sumei de 10.000 lei de la activitatea Primirea colindătorilor. 

Celelalte puncte din anexă se renumerotează”. 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, supune la vot 

amendamentul formulat de doamna Nedelcu Gabriela, consilier local. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, nu a participat la votarea amendamentului, 

deoarece a părăsit ședința ordinară, ora 10:05. 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA X   

7. OLARIU COSTEL-SORIN X   

8. PERȚU LILIANA- online X   

9. PINTILIE CIPRIAN X   

10. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

11. PRODAN MIHAI-IONUȚ -online X   

12. RĂȚOI CRISTIAN X   

13. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   

14. STAMATIN COSTEL  X   

15. VÎRLAN MIHAI X   

16. BUHĂESCU MIHAI X   

Amendamentul a fost aprobat. 

  

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt 

discuții. Nefiind alte discuții, supune la  vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 15 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, nu a participat la votarea proiectului de 

hotărâre, deoarece a părăsit ședința ordinară. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, nu a fost prezentă în sală la momentul votării 

acestui proiect de hotărâre. 
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Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA -        - - 

7. OLARIU COSTEL-SORIN X   

8. PERȚU LILIANA- online X   

9. PINTILIE CIPRIAN X   

10. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

11. PRODAN MIHAI-IONUȚ -online X   

12. RĂȚOI CRISTIAN X   

13. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   

14. STAMATIN COSTEL  X   

15. VÎRLAN MIHAI X   

16. BUHĂESCU MIHAI X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 7 de pe ordinea de zi: 

 

 

7. Proiect de hotărâre privind închirierea prin licitație publică a terenurilor 

disponibile, proprietate publică a Municipiului Pașcani, județul Iași, situate conform 

planului de amplasament al Pieței Deal, strada Eugen Stamate, numărul 6-8, la poziția 

numărul 60, având suprafața de 6 mp și valoarea de inventar 706,20 lei și poziția 43, având 

suprafața de 24,50 mp și valoarea de inventar de 2.883,65 lei și terenul disponibil, situat 

conform planului de amplasament al Pieței Vale, strada Ceferiștilor, numărul 4, la poziția 

numărul 3A, având suprafața de 17 mp și valoarea de inventar de 2.159,17 lei 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

   Comisia urbanism – favorabil 

 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind  discuții, supune la  vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 15 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, nu a fost prezentă în sală la momentul votării 

acestui proiect de hotărâre. 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI X   
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5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA -        - - 

7. OLARIU COSTEL-SORIN X   

8. PERȚU LILIANA- online X   

9. PINTILIE CIPRIAN X   

10. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

11. PRODAN MIHAI-IONUȚ -online X   

12. RĂȚOI CRISTIAN X   

13. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   

14. STAMATIN COSTEL  X   

15. VÎRLAN MIHAI X   

16. BUHĂESCU MIHAI X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 8 de pe ordinea de zi: 

 

 

 

8. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local 

nr. 136 din 31.10.2012 privind aprobarea Regulamentului de Organizare și Funcționare al 

Casei Municipale de Cultură „Mihail Sadoveanu” Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

   Comisia învățământ -- aviz favorabil  

 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă sunt discuții. 

Nefiind  discuții, supune la  vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 15 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, nu a fost prezentă în sală la momentul votării 

acestui proiect de hotărâre. 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA -        - - 

7. OLARIU COSTEL-SORIN X   

8. PERȚU LILIANA- online X   

9. PINTILIE CIPRIAN X   

10. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

11. PRODAN MIHAI-IONUȚ -online X   

12. RĂȚOI CRISTIAN X   

13. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   
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*Sedința ordinară din 30 septembrie 2024 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

14. STAMATIN COSTEL  X   

15. VÎRLAN MIHAI X   

16. BUHĂESCU MIHAI   X 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

 

 

 

9. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Hotărârii Consiliului Local 

al Municipiului Pașcani nr. 68/16.04.2024 privind aprobarea organigramei și a statului de 

funcții pentru aparatul de specialitate al Primarului Municipiului Pașcani și instituțiile și 

serviciile publice de interes local, fără personalitate juridică, din subordinea Consiliului 

Local al Municipiului Pașcani, prin transformarea unei funcții vacante din cadrul 

aparatului de specialitate al Primarului Municipiului Pașcani 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil  

 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă cuvântul domnului 

Conache Eduard-Cătălin, consilier local. Dumnealui precizează că este necesar un 

amendament la acest proiect de hotărâre. În acest sens, domnul consilier local dă citire 

conținutului textual al amendamentului: „În proiectul de hotărâre la art. 1 se elimină sintagma 

„conform anexei nr. 2, parte integrantă din acestă hotărâre”. 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, supune la vot 

amendamentul formulat de domnul Conache Eduard-Cătălin, consilier local. Cine este pentru? 

Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 15 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, nu a fost prezentă în sală la momentul votării 

amendamentului. 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA -        - - 

7. OLARIU COSTEL-SORIN X   

8. PERȚU LILIANA- online X   

9. PINTILIE CIPRIAN X   

10. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

11. PRODAN MIHAI-IONUȚ -online X   

12. RĂȚOI CRISTIAN X   

13. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   

14. STAMATIN COSTEL  X   
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*Sedința ordinară din 30 septembrie 2024 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

15. VÎRLAN MIHAI X   

16. BUHĂESCU MIHAI X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă mai sunt 

discuții. Nefiind alte  discuții, supune la  vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abținere: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA X          

7. OLARIU COSTEL-SORIN X   

8. PERȚU LILIANA- online X   

9. PINTILIE CIPRIAN X   

10. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

11. PRODAN MIHAI-IONUȚ -online X   

12. RĂȚOI CRISTIAN X   

13. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   

14. STAMATIN COSTEL  X   

15. VÎRLAN MIHAI X   

16. BUHĂESCU MIHAI X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 10 de pe ordinea de zi: 

 

10. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea Anexei la Hotărârea 

Consiliului Local al Municipiului Pașcani nr. 53/1999 privind aprobarea domeniului public 

al Municipiului Pașcani, jud. Iași, atestat prin Hotărârea nr. 1354/2001, cu modificările și 

completările ulterioare, prin actualizarea datelor privitoare la numărul de inventar 85 – 

str. Stadionului 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă  sunt discuții. 

Nefiind  discuții, supune la  vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abținere: 0 
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*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA X          

7. OLARIU COSTEL-SORIN X   

8. PERȚU LILIANA- online X   

9. PINTILIE CIPRIAN X   

10. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

11. PRODAN MIHAI-IONUȚ -online X   

12. RĂȚOI CRISTIAN X   

13. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   

14. STAMATIN COSTEL  X   

15. VÎRLAN MIHAI X   

16. BUHĂESCU MIHAI X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 11 de pe ordinea de zi: 

 

11. Proiect de hotărâre privind acordarea dreptului de uz și servitute către S.C. 

Delgaz Grid S.A. a terenurilor în suprafață totală de 246,4 mp, proprietate publică a 

Municipiului Pașcani, situate pe str. Culturii – 63 mp, număr cadastral 66032, str. Garabet 

Ibrăileanu – 141,4 mp, număr cadastral 69779, str. Nicolae Iorga – 42 mp, număr cadastral 

65224, pe perioada executării lucrărilor pentru obiectivul de investiții „Alimentare cu 

energie electrică locuințe colective bloc Q3 RESIDENCE, birouri, spații comerciale, 

aparținând S.C. AUTO TRANS COM S.R.L. 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă  sunt discuții. 

Nefiind  discuții, supune la  vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abținere: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   
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*Sedința ordinară din 30 septembrie 2024 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

6. NEDELCU GABRIELA X          

7. OLARIU COSTEL-SORIN X   

8. PERȚU LILIANA- online X   

9. PINTILIE CIPRIAN X   

10. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

11. PRODAN MIHAI-IONUȚ -online X   

12. RĂȚOI CRISTIAN X   

13. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   

14. STAMATIN COSTEL  X   

15. VÎRLAN MIHAI X   

16. BUHĂESCU MIHAI X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 12 de pe ordinea de zi: 

 

12. Proiect de hotărâre privind modificarea și completarea pozițiilor având 

numerele de inventar 5, 652 și 943 din Anexa nr. 1 la Hotărârea Consiliului Local Pașcani 

nr. 246 din data de 22.12.2022, prin actualizarea valorii de inventar aferentă imobilelor 

Aleea Parcului, Construcție Liceul Tehnologic Economic „Nicolae Iorga” Pașcani, str. 

Eugen Stamate nr. 12 și Construcție sala sport, str. Ștefan cel Mare nr. 19, aflate în 

proprietatea publică a Municipiului Pașcani, județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă  sunt discuții. 

Nefiind  discuții, supune la  vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abținere: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA X          

7. OLARIU COSTEL-SORIN X   

8. PERȚU LILIANA- online X   

9. PINTILIE CIPRIAN X   

10. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

11. PRODAN MIHAI-IONUȚ -online X   

12. RĂȚOI CRISTIAN X   

13. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   

14. STAMATIN COSTEL  X   

15. VÎRLAN MIHAI X   
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*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

16. BUHĂESCU MIHAI X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 13 de pe ordinea de zi: 

 

 

 

13. Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local al Municipiului Pașcani 

pentru dezlipirea bunurilor imobile – teren str. Abator – nr. cadastral 66103, str. 

Grădiniței, tr. 1 – nr. cadastral 65236, str. Grădiniței, tr. 2 – nr. cadastral 65239, str. 

Moldovei – nr. cadastral 65208 și str. Șoseaua Neamțului – nr. cadastral 65422, 

proprietate publică a Municipiului Pașcani, jud. Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, cere explicații la acest proiect de hotărâre.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că toată 

suprafața drumului DN28 care traversează municipiul este  în totalitate trecută în proprietatea 

Municipiului Pașcani, iar prin acest proiect de hotărâre se propune o dezlipire astfel încât partea 

rutieră să fie predată celor de la Compania Națională de Drumuri a Statului Român care să 

devină proprietar, ca ulterior aceștia să o dea în administrare  municipiului. Dumnealui 

menționează că Municipiul Pașcani va rămâne cu proprietatea celorlalte suprafețe de pe strada 

Grădiniței, mai puțin cu suprafața rutieră. Domnul Primar al Municipiului Pașcani reliefează că 

doar municipiul Pașcani are în proprietate această cale rutieră de pe DN28.  

 Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că acest lucru i se pare normal, dar se 

poate întâmpla ca municipiul să se izbească de situația inversă, cea în care municipiul Pașcani 

să nu mai poată asfalta partea din interiorul orașului și să nu o facă nici statul. Dumnealui 

întreabă dacă ei au găsit sau au făcut un demers cu privire la reabilitarea podului, deoarece ei 

au pus restricțiile și nu este în regulă.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că aceștia au 

specificat faptul că deocamdadă nu sunt proprietari asupra segmentului de drum care conține 

pasajul, astfel până când nu se realizează reglarea situației în acte nu se pot purta discuții 

legate de acest subiect. Dumnealui menționează că abia după ce statul român va deveni 

proprietar asupra drumului acesta va fi obligat să facă reparațiile capitale.  

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă  sunt discuții. 

Nefiind  discuții, supune la  vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abținere: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   
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*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 
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3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA X          

7. OLARIU COSTEL-SORIN X   

8. PERȚU LILIANA- online X   

9. PINTILIE CIPRIAN X   

10. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

11. PRODAN MIHAI-IONUȚ -online X   

12. RĂȚOI CRISTIAN X   

13. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   

14. STAMATIN COSTEL  X   

15. VÎRLAN MIHAI X   

16. BUHĂESCU MIHAI X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 14 de pe ordinea de zi: 

 

14. Proiect de hotărâre privind acordul Consiliului Local al Municipiului Pașcani 

pentru dezlipirea bunului imobil – teren în suprafață de 14.257 mp, având numărul de 

inventar 425, nr. cadastral 64768, situat în str. Ceferiștilor, T37, P1386, 1394, 1418, 1419, 

1420, 1421, proprietate publică a Municipiului Pașcani, jud, Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă  sunt discuții. 

Nefiind  discuții, supune la  vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abținere: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA X          

7. OLARIU COSTEL-SORIN X   

8. PERȚU LILIANA- online X   

9. PINTILIE CIPRIAN X   

10. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

11. PRODAN MIHAI-IONUȚ -online X   

12. RĂȚOI CRISTIAN X   

13. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   

14. STAMATIN COSTEL  X   
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*Sedința ordinară din 30 septembrie 2024 este înregistrată audio - video.  

*Prezentul proces verbal reprezintă sinteza dezbaterilor care au avut loc în cadrul ședinței și modul în care și-a exprimat votul 

fiecare consilier local, conform art. 138 alin. (13) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

15. VÎRLAN MIHAI X   

16. BUHĂESCU MIHAI X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 15 de pe ordinea de zi: 

 

 

15. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentației – Proiect Tehnic și 

actualizarea indicatorilor tehnico – economici pentru obiectivul de investiții: „Alimentare 

cu energie electrică puncte de reîncărcare pentru autobuze electrice în municipiul 

Pașcani, județul Iași 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă  sunt discuții. 

Nefiind  discuții, supune la  vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? 

Pentru: 16 

Împotrivă: 0 

Abținere: 0 

 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   

6. NEDELCU GABRIELA X          

7. OLARIU COSTEL-SORIN X   

8. PERȚU LILIANA- online X   

9. PINTILIE CIPRIAN X   

10. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

11. PRODAN MIHAI-IONUȚ -online X   

12. RĂȚOI CRISTIAN X   

13. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   

14. STAMATIN COSTEL  X   

15. VÎRLAN MIHAI X   

16. BUHĂESCU MIHAI X   

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la punctul nr. 16 de pe ordinea de zi: 
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16. Proiect de hotărâre privind aprobarea proiectului și a bugetului propus pentru 

etapa a II-a a proiectului „REABILITARE, CONSERVARE ȘI REVITALIZAREA PALATULUI 

CANTACUZINO – PAȘCANU ȘI A TERENULUI AFERENT” cod SMIS 326813 în cadrul 

Programului Regional Nord – Est 2021 - 2027 

Inițiatorul proiectului de hotărâre: Primarul Municipiului Pașcani 

 

Avizele comisiilor: 

 Comisia economică – aviz favorabil 

 Comisia juridică – aviz favorabil 

   Comisia urbanism – aviz favorabil 

   Comisia învățământ – aviz favorabil 

 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, dă cuvântul doamnei 

Nedelcu Gabriela, consilier local. Dumneaei precizează că au votat și vor vota orice proiect 

care va conduce la finalizarea proiectelor  cu finanțare europeană. Doamna consilier local 

întreabă care este relația contractuală cu firma care execută lucrările, dacă s- a reziliat 

contractul sau dacă s-au făcut demersurile pentru a scoate la licitație cu altă firmă, deoarece 

perioada de grație acordată pentru nefinalizarea la termen a lucrării trece foarte repede. 

Dumneaei reliefează că dacă lucrările nu sunt finalizate la timp există riscul ca aceste investiții 

majore pentru municipiu să nu fie terminate sau ca toate costurile aferente să fie suportate din 

bugetul consiliului local. 

Domnul Nemțanu Alexandru, consilier local, revine la ședința ordinară, ora 10:30. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că municipiul 

se află în contract cu constructorul și în divergențe de opinie cu proiectantul, deoarece acesta 

din urmă se consideră reziliat. Dumnealui menționează că există solicitări vechi ale municipiului 

prin care s-au cerut planșe pentru sistematizarea orizontală. Domnul Primar al municipiului 

Pașcani reliefează că se încearcă soluționara problemelor cu proiectantul, iar dacă nu mai sunt 

relații contractuale între acesta și municipiu, se va face o altă achiziție a asistenței tehnice de 

execuție. Dumnealui precizează că și-ar dori ca proiectantul să revină la sentimente mai bune, 

să ofere municipiului hărțile și planșele necesare pentru a se putea reîncepe lucrările.  

Domnul Dediu Mihai, consilier local, întreabă dacă plățile față de proiectant sunt făcute. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că da, 

proporțional cu ceea ce a lucrat. 

Domnul Dediu Mihai, consilier local, precizează că ar trebui ca pe viitor să se introducă 

în contracte și clauze pentru astfel de situații.  

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, menționează că sunt clauze. 

Domnul Dediu Mihai, consilier local, specifică faptul că ar trebui să se poată cere 

despăgubiri în baza acestor clauze. 

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, precizează că și 

dumnealui și-ar fi dorit ca la un contract de proiectare, partea de asistență tehnică la execuție, 

să nu fie doar de 10%, ci mai mare, astfel încât proictantul să își dorească să mai încaseze. 

Doamna Nedelcu Gabriela, consilier local, precizează că, din păcate, acest răspuns este 

oferit de peste un an de zile. Dumneaei opiniază că fiind vorba despre mulți bani europeni și 

despre un obiectiv de investiții important pentru municipiu, problema trebuie tranșată  într-un 

sens sau altul, până să treacă încă un an. Doamna consilier local reliefează că dacă este cazul 

administrația locală ar trebui să rezilieze contractul. Totodată, dumneaei specifică faptul că dacă 
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este nevoie de suportarea unor cheltuieli neeligibile dumnealor vor vota pentru. Doamna 

consilier local precizează că ceea ce se va pierde la final este mai mult decât ceea ce se va 

investi acum pentru facilitarea finalizării proiectului. În acelasi timp, dumneaei menționează că 

dacă este nevoie de un avocat pentru a descâlci aceste situații contractuale, dumnealor sunt 

dispuși să voteze pentru. Doamna consilier local reliefeză că există sprijinul acordul și votul 

membrilor consiliului local aflați în opoziție  pentru finaliza aceste proiecte.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, menționează că 

administrația locală este conștientă că trebuie să finalizeze lucrarea în termenul acordat. 

Dumealui menționează că din păcate există dificutăți pe partea de funcționare a primăriei, din 

cauza multitudinii de proiecte. Domnul Primar al Municipiului Pașcani reliefează că a fost 

început dialogul cu proiectantul și speră să se ajungă lao concluzie, favorabilă sau nu. 

Dumnealui precizează că se face tot posibilul ca  de anul viitor să se reînceapă lucrările.  

Dumnealui menționeză că finanțarea este în continuare asigurată. 

 Domnul Olariu Sorin-Costel, consilier local, precizează că este surprins de afirmația 

domnului primar visavi de faptul că proiectantul cere planșe suplimentare pentru că ceea ce 

găsește pe teren nu se regăsește în proiect. Dumnealui menționează că domnul primar dă vina 

pe proiectant și pentru proiectul cu Cimitirul, cu Piața Vale și cu Lacul Peștișorul. Domnul 

consilier local reliefează că asta înseamnă să nu existe implicare,  sau viziune din perspectivă, 

din partea domnului primar. Dumnealui menționează că i se pare halucinant faptul că domnul 

primar a avut aprobat proiectul pentru autobuzele electrice, dar abia după un an a constatat că 

nu există stații de încărcare.  

Domnul Pintilie Marius-Nicolae, Primarul Municipiului Pașcani, răspunde că proiectarea  

pentru Palatul Cantacuzino și Cimitir a fost făcută, de același proiectant pentru ambele 

obiective,  înaintea mandatului dumnealui. Dumnealui precizează că este într-adevăr dificil 

pentru un proiectant  să se realizeze de la început un proiect perfect, dar se poate veni cu 

rectificări pe parcurs, astfel încât să se respecte indicatorii-tehnico economici votați în consiliul 

local. Dumenalui reliefează că toate proiectele sunt trecute prin consiliul local, iar fiecare 

membru putea să le analizeze. 

Domnul Olariu Sorin-Costel, consilier local, precizează că în campania electorală 

domnul primar a avut grijă să evidențieze datorită competențelor dumnealui s-au deblocat 

proiectele, iar dacă nu era dumnealui aceste proiecte nu ar fi mers mai departe. Dumnealui 

menționeză că dacă domnul priamr și-a asumat laurii, trebuie să își asume și aceste situații, în 

caz contrar, acesta se îndreaptă iar în zona incompetenței stricând ceea ce a spus înainte.  

Se vorbește concomitent. 

Doamna Constantinescu Petronica, președinte de ședință, întreabă dacă  mai sunt 

discuții. Nefiind  discuții, supune la  vot proiectul de hotărâre. Cine este pentru? Împotrivă? 

Abțineri? 

Pentru: 17 

Împotrivă: 0 

Abțineri: 0 

Nr. 

Crt. 

Nume si prenume Vot 

Pentru/ Împotrivă/ Abținere 

1. AGAFIȚEI BOGDAN-GABRIEL- online X   

2. CONACHE EDUARD-CĂTĂLIN X   

3. CONSTANTINESCU PETRONICA X   

4. DEDIU MIHAI X   

5. GRIGORIU MIHAI-GABRIEL X   
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6. NEDELCU GABRIELA X   

7. NEMȚANU ALEXANDRU-online X   

8. OLARIU COSTEL-SORIN X   

9. PERȚU LILIANA- online X   

10. PINTILIE CIPRIAN X   

11. PLEȘCAN MONICA-VASILICA X   

12. PRODAN MIHAI-IONUȚ -online X   

13. RĂȚOI CRISTIAN X   

14. SPIRIDON MIHAELA-IULIA X   

15. STAMATIN COSTEL  X   

16. VÎRLAN MIHAI X   

17. BUHĂESCU MIHAI X   

 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat. 

Se trece la capitolul Diverse. 

 

 

 

 

S-au înscris la capitolul Diverse următorii consilieri locali: doamna Nedelcu Gabriela, domnul 

Dediu Mihai, domnul Olariu-Sorin Costel. 

 

. 

 

 

 

Ședința se încheie la 10:40 

 

 

         PREȘEDINTE DE ȘEDINȚĂ,                    SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI PAȘCANI, 
  Consilier local,  
  Constantinescu Petronica                                                                     Irina Jitaru 
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